
oldal: 1/7 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

időpontja: 2018. február 26. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2018/2 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
Sági Mihály elnök: Megállapítom, hogy a három fős tagságból kettő fő jelenlétével 
határozatképesek vagyunk, ezennel a bizottsági ülést megkezdjük. Köszöntöm polgármester urat, 
jegyző urat, képviselő társamat. Jelezte a Rózsika, hogy beteg, de az észrevételeit megtette. 
Köszöntöm polgármester urat, jegyző urat. Nekem nincs más napirendi pontra javaslatom. Van-e 
valakinek javaslata? Amennyiben nincs, akkor aki a napirendi pontokat elfogadja, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
7/2018.(II.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pont elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017.(III.16.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
2.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 
3.) Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek költségvetési évet követő 

három évre várható összegének megállapítása 
4.) A pusztaszeri 001. és 002. számú Szavazatszámláló Bizottság tagjainak és póttagjainak 

megválasztása 
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5.) Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 2018. évi finanszírozásáról 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
1. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 
szóló 2/2017.(III.16.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Kezdjük is mindjárt az első napirendi ponttal, a 2017. évi költségvetés 
módosításával, de ez még nem a végleges, mert április a határidő.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Az előirányzat végleges, mert azt január 31-ig meg 
kellett csinálni.  
 
Sági Mihály elnök: Van-e kiegészítés?  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem kérdésem lenne, itt az első oldalon a Bursa Hungarica 
támogatás visszautalása az mi?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Az azért van, mert közben kiderült, hogy azok a 
gyerekek valamilyen okból kifolyólag nem jogosultak rá és azt nekünk a Támogatáskezelő vissza 
szokta utalni. Most ez azért látszik ennyire itt, mert a Kincstár év végén kiadott egy közleményt, 
hogy kitalálták végre, hogy hova kell könyvelni ezeket az összegeket. A kiadásokat eddig 
átkönyveltem az ellátottak pénzbeli juttatására, most támogatásra könyveltették rá az 506-os 
rovatra, ennek a bevételét pedig szintén támogatási bevételnek könyvelteti a B16-osra. Másképp 
kellett könyvelnünk most idén, mint ahogyan eddig. Mi megállapítjuk, hogy ennyi jár, aztán 
kiderül, hogy a gyereknek nem jár, és azt mi visszakapjuk.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Még egy kérdésem van, itt eggyel lejjebb a Startmunka finanszírozás 
elszámolásából adódó visszafizetési kötelezettség, az is abból van, hogy nincs elég ember?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Az abból adódott, hogy a Munkaügyi központ 
ideutalta az előleget, és év közben nem volt annyi foglalkoztatás vagy volt kiesés, volt olyan 
időszak, amikor nem voltunk jogosultak, hogy igénybe vegyük. Nekik ezt az előleget elvileg a 12 
hónap során vissza kellett volna mínuszolni, amit nem tettek meg, hanem év végén jutott eszükbe, 
hogy számoljunk el az előleggel. Hibáztak, nem ismerik el, ezért gyakorlatilag leinkasszózta a 
számlánkról azt az összeget decemberben, amit neki nem kellett volna ideküldenie. Ez ebből 
adódik, ilyen egyébként nem szokott lenni, jól látod. Az előző években ilyen nem fordult elő, mert 
év közben lerendeztük a többlet igénybevételi összegeket.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Itt még volt az 5. oldalon, ez a kiadási főösszeg, ez a 293 millió 
szerepel, amúgy meg mindenhol 295-öt látok, de miért?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Azért, mert a finanszírozási kiadásoknak az összege, 
ha megnézed, az 1 millió 705 ezer forint és az nem költségvetési, hanem finanszírozási kiadás, az 
jön le belőle.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én tudomásul veszem, te mindig nagyon szépen felelősségteljesen 
megcsinálod ezeket a dolgokat. Köszönöm.  
 
Sági Mihály elnök: Én először a Rózsika kérdését teszem fel. Összességében mindent jónak lát, 
volt neki is, de azt már elmondták. Egyetlen egy dolog van a 4. oldalnál a következő összeggel 
javaslom csökkenteni az előirányzatot 5 millió forint a Pusztabíró ház felújítás tartaléka és ez 2017-
re volt. Ő kereste a 2018-ban, hogy el van-e valahol bújtatva, neki ez a kérdése, vagy 
visszatetted?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Pontosan ez történt, visszatettem működésbe, mert 
ez nem fejlesztési célú. Elvileg év végén nem maradhat úgy, hogy a fejlesztési kiadásra tervezett 
összeg nagyobb, mint a bevétel.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem van egy kérdésem, itt van egy 5 millió 800 ezer.  
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Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: 5 ezer 800 forint, azért kellett megemelni, mert az 
éves finanszírozás ennyivel több volt, mint az eredeti előirányzati terv.  
 
Sági Mihály elnök: Nem vettem figyelembe, hogy az csak 5 ezer 800 forint. Nincs több kérdésem. 
Amennyiben nincs több kérdés, a bizottság elfogadásra javasolja a napirendi pontot. Aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
8/2018.(II.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017.(III.16.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017.(III.16.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
2. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont, rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. évi 
költségvetéséről. Mivel az előző napirendi pontban tisztáztuk, mert a Rózsika kérdése arra is 
vonatkozott, hogy mi van az 5 millió forinttal. Van-e valami kiegészíteni való?  
 
Máté Gábor polgármester: Annyi, hogy most több pályázatunk itt lebeg, azokkal majd utána 
fogunk foglalkozni. Addig amíg, egyrészt a hivatalnak az átépítésével, energetikai felújításnak a 
tervei most már a célegyenesben vannak, holnapra kezdeményeztem egy tervegyeztetést, a 
mérnökökkel és a projekt menedzsmenttel. Nem tudjuk, hogy abba az összegbe belefér-e vagy se, 
majd ha ez kiderül, akkor vissza fogunk rá térni. a másik, hogy van egy információnk hogy a 
traktor pályázatunk is nyert, ott van 10% önerő, amit bevállaltunk, de hatalmas probléma van a 
pályázattal. Ugyanis közben betiltották annak a traktornak a forgalmazását, amit megnyertünk. 
Euro 3-as traktort lehet már csak eladni, ez pedig euro 2-es normáknak felel meg ez az MTZ 
traktor. Az MTZ nem is próbálja euro 3-assá tenni és ezért nem tudjuk, hogy mi van egyrészt. 
Másrészt nem is kaptunk még hivatalos értesítést sem, csak súgást, hogy kedvező elbírálásban 
részesült. Amíg ezek a dolgok nem tisztázódnak addig nem tudjuk, hogy egyáltalán hogyan tudunk 
gazdálkodni. Elmondanám, hogy most voltam az OTP-nek egy ilyen tájékoztatóján, gyakorlatilag a 
6-7-től 40%-os eltérések vannak a beruházási értékek és valós értékek között. Volt olyan 
önkormányzat, aki a 60 milliós pályázati összegére közbeszerzés keretében 102 milliós ajánlatot 
kapott. Akkora káosz van pillanatnyilag, nagyon nehéz átlátni, a helyzetet, hogy mi az, ami valós 
és mi az, ami nem. Az MVH-s pályázatoknál van egy építési norma rendszer és a másiknál is 
természetesen, ezeket azért valamilyen szinten be tudjuk tartani. Úgy tűnik, hogy az Egészségház 
is belefér abba a keretbe, amibe terveztük. A mostani pályázatunkról nincs információm, hogyan 
fog alakulni. Levettük az összes olyan műszaki tartalmat, mert itt a tervbe raktak klíma, ki akarták 
cserélni az összes radiátort, klímásra, ami hűteni is tud, meg ilyen minden féle volt benne. Én 
kérdeztem, hogy ide minek terveznek ebbe az épületbe klímát, mikor itt a legnagyobb nyári 
időszakban is, mikor nem volt lehőszigetelve, mikor nem volt olyan ablak, ami beépítésre kerül, 
csak mikor már 10 napja kánikula volt, akkor kezdett itt bent meleg lenni. a radiátorok is teljesen 
jól működnek, nem akarjuk kicserélni. A bejárati ajtót is ki akarták cserélni, mikor azt is 
megbeszéltük, hogy nem kell kicserélni, mert nem régen csináltuk, örülünk neki, tökéletes, nagyon 
szeretjük, nem kell hozzányúlni. Ezeken még kardozunk, pillanatnyilag fogjuk, vissza a műszaki 
tartalmat amennyire lehet a mérnökök által. 40 milliós keretünk van, én azt számolom, hogy bele 
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kell férjünk a 40 millióba így a visszafogott rendszerrel. Annak idején az iskolában tokkal vonóval, 
48 millióba került a kétszintű iskola fűtéskorszerűsítése minden egyéb mással akkor ez majd 10 
évvel később bele kell férjen a 40 millióba, csodálkoznék rajta, ha nem férnénk bele. Holnap 
próbálom egyeztetni a majdnem végső terveket.  
 
Sági Mihály elnök: Amennyiben nincs kérdés, a bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja a 
napirendi pontot. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
9/2018.(II.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
3. napirendi pont: Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek 
költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása 
 
Sági Mihály elnök: Harmadik napirendi pont, adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési 
kötelezettségek költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Nem releváns számunkra, mert nulla a hitel 
felvételünk. Ez minden évben kötelező melléklet.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
10/2018.(II.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek költségvetési évet követő 

három évre várható összegének megállapítása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága az adósságot 
keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek költségvetési évet követő három évre 
várható összegének megállapítását az előterjesztéssel egyezően a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
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Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
4. napirendi pont: A pusztaszeri 001. és 002. számú Szavazatszámláló Bizottság 
tagjainak és póttagjainak megválasztása 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: A következő napirendi pont a figyelmetlenségemből adódik, mert a 
tisztelt bizottság ebben nem kell, hogy állást foglaljon. Mivel a napirendi pontokat már elfogadta a 
bizottság, ezért le kellene venni.  
 
Sági Mihály elnök: Jó, akkor a bizottság úgy határoz, hogy a négyes napirendi pontot levesszük a 
napirendről. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
11/2018.(II.26.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirend módosítása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a pusztaszeri 001. 
és 002. számú Szavazatszámláló Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása tárgyú 
napirendi pontot leveszi a napirendjéről. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Annyit azért elmondanék, hogy akik eddig ebben a munkában részt 
vettek, őket kértem föl ismételten. Egy kivételével mindenki vállalta ezt a munkát a továbbiakban 
is, az az egy nekem nagy szívfájdalmam, mert éppen Biliczkiné Ilonkáról beszélünk, aki a 2-es 
szavazatszámláló bizottságnak az elnöki feladatait is ellátta már hosszú-hosszú évek óta. Már elég 
rutinos segítségünk volt ő ebben a dologban, nyugodtan, felkészülten. Nyilván megértem, hogy a 
munkában nagyon el van havazva, ő azt mondta, hogy a vasárnapi nap, amikor ő pihenni tud. Most 
fiatalításban gondolkodunk, a Kálmán Rozikát szeretnénk bevonni ebbe a történetbe, az 1-es 
bizottságba nincs ilyen probléma. az 1-es bizottság úgy néz ki, hogy Gubina Tiborné, Harmathné 
Pintér Anna és Kovács Éva, ők voltak a választott tagok. Ebből Gubináné Icuka volt az elnök. 
Póttag volt a Dakó Krisztián és Kordásné Budai Zsuzsanna. A 2-e bizottságba volt a Biliczki 
Lászlóné, a Kecskeméti Évike helyére választotta a testületi a Körmendi Zsuzsát és a Horváthné 
Fekete Boglárka az, aki még választott tagként dolgozik ebben. Póttag pedig Bárkányi Klárika és 
Marika helyére Tóthné Zsuzsikát hoztuk be annak idején a 2014-es önkormányzati választások 
idején először. Rozika lenne akkor, ő a helyi választási bizottságban van benne Szász Gergely és 
Kovács Krisztiánnal. Ott már bizonyított egyszer, kellően felelősen áll a dolgokhoz. Kérdés volt az 
előző bizottsági ülésen, hogy akár te elnök úr, lehetnél-e delegált tag, erre azt kell, hogy mondjam, 
hogy nem. A jogszabály úgy mondja, hogy a szavazatszámláló bizottságnak nem lehet tagja 
képviselő, csak ennyi volt, ebbe értem a települési önkormányzati képviselőt is. egyébként a jelölő 
szervezeteke kettő-kettő tagot delegálhatnak, nem tudjuk még, hogy kiket fognak.  
 
Sági Mihály elnök: Én kizártnak tartom, hogy a március 19-ei műtétem után április 8-án itt 
tevékenykedni tudjak. Én inkább azért vetettem fel, hogy kiket lehetne jelölni, ha mégis jelölünk. 
Köszönöm szépen a választ. Köszönjük szépen a tájékoztatást. 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 
Sorszám Tárgy Határidő 

7/2018.(II.26.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
8/2018.(II.26.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. 

évi költségvetéséről szóló 2/2017.(III.16.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

azonnal 

9/2018.(II.26.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. 
évi költségvetéséről 

azonnal 

10/2018.(II.26.)EB. határozat Adósságot keletkeztető ügyletekből eredő 
fizetési kötelezettségek költségvetési évet 
követő három évre várható összegének 
megállapítása 

azonnal 

11/2018.(II.26.)EB. határozat Napirend módosítása azonnal 
12/2018.(II.26.)EB. határozat Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ 

Nonprofit Kft. 2018. évi finanszírozásáról 
azonnal 

 






